
Motionssvar

1. Ett konsekvent språk
Förbundsstyrelsen förstår bakgrunden till motionärens kommentarer och ser inga problem
med att ålä�a nästa förbundsstyrelse att göra en redaktionell uppdatering av
verksamhetsplanen för att förbättra språkbruket. Därav yrkar förbundsstyrelsen på

Att förbundsstämman bifaller motionen i sin helhet, samt att därutöver anföra att
ändringar i verksamhetsplanen endast bör vara av redaktionell karaktär.

2. Aktivt deltagande i politiken
Förbundsstyrelsen har vid författandet av den föreslagna verksamhetsplanen ansett det vara
underförstått att förbundet ska delta aktivt i den politiska debatten. Därav fanns ingen
skrivning av denna karaktär med i planen. Förbundsstyrelsen ser dock inga problem med att
lä�a till en sådan skrivning om det som motionären menar kan förtydliga avsnittet
“Påverkan”. Därav yrkar förbundsstyrelsen på

Att förbundsstämman bifaller motionen i sin helhet

3. Viktigt med egna rapporter
jagvillhabostad.nu har vid �era tillfällen planerat att publicera egna rapporter. Arbetet med
dessa har varit mycket omfattande och krävt resurser från kansliet såväl som
förbundsstyrelsen under lång tid. Trots dessa ansatser att skapa egna rapporter har inget
resultat uppnåtts, på grund av arbetets omfattning och komplexitet. Därför anser
förbundsstyrelsen att det inte är lämpligt att i en verksamhetsplan ålä�a förbundet att ta
fram någon rapport. Skulle den nya förbundsstyrelsen önska att lä�a tid på en sådan
aktivitet så står det dem fritt att göra det, även om det inte �nns med i verksamhetsplanen.
Därav yrkar förbundsstyrelsen på

Att förbundsstämman avslår motionen i sin helhet



4. En omreviderad politik
Förbundsstyrelsen tycker att förslaget är bra i sin helhet och yrkar därför på

Att förbundsstämman bifaller motion nr 4

5. Sälja Egenmakt
Förbundsstyrelsen tycker att det är viktigt att förbundet hittar nya inkomstkällor, men att
sälja Egenmakt anser vi inte vara den bästa vägen att gå, detta av �era anledningar.
Framtagandet av Egenmakt har �nansierats av Konsumentverket, dvs statliga pengar, och det
lämpar sig därför bättre att sprida Egenmakt utan kostnad. Vi har heller ingen
försäljningsverksamhet igång i dagsläget. Att starta upp en försäljningsverksamhet anser vi
vara ett större projekt än själva försäljningen av materialet Egenmakt. Med tanke på att
verksamhetsplanen redan innehåller många åtaganden och att kansliet är slimmat och inte
har mycket utrymme för extra arbete inom ramen för sina tjänster, anser vi varken att
undersökande av eller faktiskt försäljning av Egenmakt är ett uppnåeligt mål under
kommande verksamhetsår. Förbundsstyrelsen yrkar därför på

Att förbundsstämman avslår motion nr 5


